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Na de zomer hebben we al weer heel wat stappen gezet rond de voorgenomen fusie. Ik neem u 
even mee:
• Ouderavond op 23 september: Op deze avond zijn de belangrijkste stappen in het fusieproces 

gepresenteerd; aan de ouders is gevraagd wat zij het liefst mee zouden nemen naar de 
mogelijke nieuwe school én wat zij graag toegevoegd zouden willen zien.

• Teambijeenkomsten op 21 september en op 04 oktober waarin beide teams nader met elkaar 
kennismaakten en gewerkt hebben aan de gezamenlijke richting van de fusieschool

• Ontmoeting met beide medezeggenschapsraden op 13 september: Op deze avond is het hele 
fusieproces nog eens doorgenomen. Voor beide MR-en is het heel belangrijk dat het 
fusieproces goed wordt doorlopen zodat beide teams en ouders actief kunnen meedenken en 
-doen. Beide raden zitten heel constructief in het proces en waar nodig ook kritisch. En zo 
hoort het ook. 

De fusiewerkgroepen
Deze week leveren de verschillende fusiewerkgroepen hun resultaten op. Zo krijgen we 
langzamerhand zicht op de onderwijskundige visie, op de wijze waarop er met identiteit wordt 
omgegaan, op de schooltijden, op de wijze waarop de contacten met de ouders zouden moeten 
gaan verlopen.
Deze resultaten worden gedeeld, besproken én waar nodig aangevuld in de teams. Beide MR-en 
worden erover geïnformeerd. Op 01 november krijgt u ook concrete informatie over vragen als:
• Hoe gaat het onderwijs er op de nieuwe school uitzien?
• Wat betekent het dat de school een formele samenwerkingsschool wordt?
• Welk(e) gebouw (-en) wordt de plek van de mogelijke nieuwe school?

Al met al verloopt het fusieproces naar tevredenheid. De teams van beide scholen waarderen het 
over en weer kennismaken en zetten echt de schouders onder het fusieproces. Dat geeft veel 
vertrouwen en energie voor het verdere verloop.

Vooruitblik
We zetten nog even de belangrijkste mijlpalen in de komende maanden voor u op een rij:
• 27 oktober Gezamenlijke MR-en komen bijeen
• 01 november Ouderinformatieavond 2; nadere informatie volgt
• 19 november Beide teams bouwen samen verder aan de fusieschool
• 01 december Ouderinformatie 3
• Voor de kerst Alle ouders ontvangen gebundelde informatie over hoe de mogelijke 

fusieschool eruit kan 
gaan zien

• 10 januari U wordt als ouder gevraagd naar uw bevindingen t.a.v. het fusieproces
• 07 februari Beide MR-en stemmen al of niet in met de fusie
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Kennismaken met…
Lydia Nederhoff
Hallo,

Ik ben Lydia Nederhoff, parttime leerkracht op 
De Akker. Mijn loopbaan is begonnen in het 
kleuteronderwijs, daarnaast heb ik invalwerk 
gedaan in andere groepen. Dit vond ik leuk om 
te doen, de kinderen kende ik al en de leerstof 
kon ik mij aanleren. Toch wilde ik meer zicht 
krijgen op de gehele leerontwikkeling en de 
overstap gemaakt naar de middenbouw. Dit 
schooljaar sta ik 3 dagen per week in groep 4, 
maar elk leerjaar en ieder kind is uniek!

Ik hou van uitdagingen. Zo ben ik ook gestart 

met de opleiding voor taalcoördinator. Taal 

vond ik het moeilijkste ‘vak’ en nu het leukste, 

hiermee probeer ik ook ons team te 

inspireren. Daarnaast heb ik enkele jaren de 

Plusgroep gedraaid en bouwcoördinator 

geweest 

De fusie met de Populier is ook een uitdaging. 

Ik zie daar mooie kansen liggen en in 

gesprekken met elkaar staat natuurlijk 1 ding 

voorop, het beste voor ieder kind. We kunnen 

weer zoveel leren van elkaar en er iets moois 

van maken.

Mijn motto is, ik heb het nog nooit gedaan, ik 

denk dat ik het wel kan! (Pipi Langkous)

Kennismaken met…
Margariet Noortman
Mijn naam is Margariet Noortman en ik werk 
in groep 7/8B van de Populier. Daarnaast werk 
ik ook in groep 8 van een basisschool in 
Amersfoort. Vier jaar geleden ben ik vanuit 
Hoogland in Boskoop gaan wonen en ik werk 
nu ruim twee jaar op de Populier. 

In Boskoop begeleid ik een HB groep en dat is 
een mooie uitdaging. Mijn hart ligt in de 
bovenbouw terwijl ik vroeger toch echt 
kleuterjuf wilde worden! Het bevalt mij goed 
om ook in Boskoop te werken en ik zie de 
samenwerkingsschool als een mooie kans om 
samen te bouwen aan een sterke school aan 
de goede kant van de brug! De grootste 
uitdaging is om de communicatie duidelijk te 
houden en ik hoop dus ook heel erg dat we 
samen met de ouders deze klus kunnen 
klaren.
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Beide teams hebben elkaar voor het eerst 

officieel ontmoet op deze middag. Twee 

leerkrachten (van beide scholen één) hebben 

een taart aangesneden om dit moment te 

markeren. Na een inhoudelijk gesprek over 

de fusie met Peter Helmantel hebben we 

elkaar informeel leren kennen tijdens 

speeddates. Hierbij stelden de leerkrachten 

elkaar vragen aan de hand van vragenkaartjes 

uit 'Kletspot'. Er werd volop gepraat en veel 

gelachen.

Ontmoeting van beide 
teams op 21 september

Kennismaken met…
Malissa Vuijst
Hoi! Ik ben Malissa Vuijst en ik ben leerkracht op 

basisschool De Akker. Ik ben 4 jaar geleden 

afgestudeerd aan de HU in Utrecht. Na mijn 

afstuderen heb ik eerst gewerkt in de invalpoule 

en daar heb ik veel ervaring kunnen opdoen in 

verschillende groepen en op verschillende 

scholen. Nadat ik ingevallen had op De Akker, 

kwam er een plaatsje vrij bij groep 1/2, hier ben 

ik toen gestart. Het eerste halfjaar heb ik naast 

De Akker nog gewerkt in de invalpoule en 

daarna ben ik ook groep 5 erbij gaan doen. 

Afgelopen jaar heb ik fulltime groep 6 gedraaid 

en nu sta ik voor groep 5/6. Ik woon op mezelf in 

Alphen aan den Rijn, samen met mijn hond 

Mylo. Ik vind het heerlijk om mijn hoofd leeg te 

maken tijdens een wandeling met haar.

De voorgenomen fusie lijkt mij een mooie kans 

om de expertises van de leerkrachten te kunnen 

bundelen om kwalitatief nog beter onwijs te 

bieden.
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De projectgroep,
Martine Schonenberg; directie.deakker@degroeiling.nl
Monique Vrij, moniquevrij@morgenwijzer.nl
Peter Helmantel; phelmantel@melioradvies.nl
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De studiedagen van beide scholen zijn dit jaar 

op elkaar afgestemd. De middagen zullen we 

steeds een gezamenlijk programma hebben. 

Deze keer hebben we, net als tijdens de 

ouderavond, stil gestaan bij waar wij als 

leerkracht trots op zijn en hoe je hiermee zelf 

verbonden bent. Daarnaast hebben we het 

voorlopige beeld dat ontstaat van de nieuwe 

school besproken met elkaar en aanvullende 

informatie bij elkaar opgehaald om een zo 

compleet mogelijk beeld te krijgen.

Gezamenlijke 
studiemiddag 4 oktober

Ik ben Patricia Mourik, 36 jaar en ik woon in 
Gouda met mijn man en dochter.
Ik werk inmiddels alweer 15 jaar als juf in 
voornamelijk de onderbouw.
Vorig jaar ben ik gestart met een nieuwe 
uitdaging op De Populier in groep 1/2/3.

Hiervoor heb ik gewerkt op een school in Gouda 
en in Oudewater bij stichting De Vier 
Windstreken.
Daar heb ik mij kunnen specialiseren in 
ontwikkelingsgericht onderwijs, thematisch 
werken en ook het opzetten hiervan. Ik vind het 
erg leuk om met de kinderen aan een thema te 
werken, samen themahoeken te maken en ze zo 
spelenderwijs te laten leren. Het is mooi om te 
zien hoe een jong kind groeit en bloeit en hoe 
het gaat leren lezen, schrijven en rekenen. Het is 
geweldig om de kinderen hierin te mogen 
begeleiden op hun eigen niveau en met 
betekenisvolle activiteiten.

In mijn vrije tijd ben ik ook nog bezig met mijn 
grote passie schaatsen.
Naast dat ik zelf schaats en skeeler geef ik ook 
met veel plezier schaats- en skeelertraining aan 
de jeugd.
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Kennismaken met…
Patricia Mourik

Eerste fusie 
informatieavond voor 
ouders op 23 september
Tijdens het fusieonderzoek zullen in korte tijd 
drie ouderinformatieavonden plaatsvinden. 
De eerste avond ging vooral over het ophalen 
van de parels van de school; waar ben je als 
ouder trots op én waar zou een school in deze 
tijd aan moeten voldoen? In kleine groepen 
zijn ouders van beide scholen hierover in 
gesprek gegaan. Het was een waardevolle 
avond waarin veel overeenkomsten werden 
gezien en constructieve gesprekken hebben 
plaatsgevonden.

Op maandag 1 november zal de volgende 
ouderavond zijn die in het teken staat van het 
delen van de eerste opbrengsten uit de 
werkgroepen.


